
Aan:
de leden van provinciale staten
van Drenthe

Assen, 27 maart 2002
Ons kenmerk 12/8.2/2002002539
Behandeld door mevrouw I.M.R. Philips (0592) 365386
Onderwerp: Overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in vergaderingen van
staten en statencommissies 2001

Geachte leden,

Hierbij ontvangt u het eerste Overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in
vergaderingen van staten en statencommissies 2001.

De bedoeling van het overzicht is te komen tot een goede bewaking van toezeggingen
aan de staten(commissies) en om u als statenleden een beter zicht te bieden op de
afdoening van toezeggingen en voortgang van gemaakte afspraken. De afspraken op
langere termijn zullen tevens worden meegenomen in de agendaplanning van de
staten(commissies).
Het (geactualiseerde) overzicht wordt één keer per kwartaal naar u toegestuurd en zal
als ingekomen stuk worden geagendeerd voor de vergaderingen van de staten-
commissies. In de praktijk komt dat neer op agendering om de andere commissie-
vergadering.

De voorzitters van de statencommissies hebben in het voorzittersoverleg van 24
januari 2002 ingestemd met de voorgestelde behandeling van toezeggingen in de
commissievergaderingen.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

J.Th. Imholz, wnd. griffier A.L. ter Beek, voorzitter



OVERZICHT STAND VAN ZAKEN GEDANE TOEZEGGINGEN IN VERGADERINGEN VAN STATEN EN
STATENCOMMISSIES 2001

Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Swierstra zegt toe dat de commissie op
de hoogte zal worden gehouden van alle vorde-
ringen van het project Noodhulp via de WMD en
van alle mogelijk andere projecten.

21 februari
2001

4

De heer Swierstra zegt toe dat de staten een
notitie over de stand van zaken van de verschil-
lende projecten van de WMD op de Molukken
zullen krijgen.

28 maart 2001 3

Notitie is in voorbereiding.
Naar verwachting behan-
deling in Statencommissie
BFE op 29 mei 2002.

De voorzitter zegt toe de voorzitters van de sta-
tencommissies bijeen te zullen roepen en dezen
te verzoeken een voorstel voor de evaluatie
Provincies-van-de-toekomst te maken.

28 maart 2001 8 Ja. Zie brief van DG van
16 mei 2001, kenmerk
2001004475, inzake het
oppakken van de evaluatie
door de staten.

De heer Swierstra zegt bij de behandeling van
statenstuk 838, Wijziging begroting en meerjaren-
raming Interprovinciaal Overleg (IPO) toe dat de
staten een verslag van de vergadering van het
algemeen bestuur van het IPO van 29 maart zul-
len krijgen.

28 maart
2001

13 Ja. De informatie is ver-
strekt bij brief van GS van
13 april 2001, kenmerk
15/BJC/A1/2001003461.

De heer Weggemans zegt toe dat in het porte-
feuillehoudersoverleg Financiën het onderzoek
naar de waterschappen zal worden ingebracht.

28 maart
2001

16 Nadere ontwikkelingen
voor wat betreft modalitei-
ten rekenkamer worden
afgewacht.

De heer Weggemans zegt toe dat de commissie
het overzicht van het Interprovinciaal Werkgevers-
verband over de salarisopbouw, met daaraan
toegevoegd een verhaal over hoe het in Drenthe
zit, zal ontvangen.

13 juni 2001 17 Ja. Een en ander is mon-
deling toegelicht door de
gedeputeerde in de begro-
tingsvergadering van 6 en
7 november 2001. Toe-
zending is niet meer rele-
vant.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de jaarstukken 2000 toe, dat bekeken zal worden
of de gelden die in projecten (ten behoeve van
langdurig werklozen) worden ingezet, kunnen
worden vertaald in voor de staten interessante
gegevens.

18 september
2001

10 Er wordt gewerkt aan een
evaluatienota van de pro-
jecten. Deze is naar ver-
wachting gereed: maart
2002 en zal ter kennisne-
ming aan de statencom-
missie worden toege-
stuurd.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Swierstra zegt toe dat alle juridische
ruimte zal worden gebruikt om de kosten van uit-
treding uit de Gemeenschappelijke regeling
Bestuursacademie Noord-Nederland zo laag
mogelijk te houden.

18 september
2001

15 Deze zaak loopt nog.

De voorzitter zegt toe dat de heer Van der
Schoot van de uitkomsten van het voorzitters-
overleg over de planning van werkzaamheden
(met betrekking tot de Voorjaarsnota, jaarstukken
en najaarstukken; volgen te dicht op elkaar zodat
bepaalde gegevens niet geproduceerd konden
worden) en de sprekersvolgorde op de hoogte zal
worden gesteld.

17 oktober
2001

3 Ja. Zie brief van de voor-
zitter van 14 februari 2002.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
het antwoord op schriftelijke vragen van D66 over
SNN-subsidieverstrekking aan failliete onderne-
ming toe, dat het college zich nog eens zal buigen
over artikel 22, tweede lid, van de IPR en dat dit
artikel - zo nodig - zal worden aangepast.

17 oktober
2001

4 Ja. Het SNN maakt al in
de standaardprocedure bij
bevoorschotting een risico-
inschatting. Er is daarom
geen noodzaak  het artikel
aan te scherpen.

De heer Weggemans zegt toe erop toe te zien
dat de kritische geluiden van de commissie door
Syntens in zijn jaarverslag 2002 en begroting
2003 worden meegenomen. Zo nodig zal de sub-
sidie worden afgebouwd.

17 oktober
2001

7 Provincie en Syntens zijn
in gesprek over een ande-
re aanpak die beter aan-
sluit bij de wensen van de
statencommissie. De uit-
komst zal worden gecom-
municeerd met de staten-
commissie.

De heer Weggemans zegt toe het ontwerpbesluit
van statenstuk 890 zodanig te wijzigen dat het
komt te luiden dat de staten ƒ 3 miljoen beschik-
baar stellen voor het Regionaal Overslagcentrum
Coevorden.

17 oktober
2001

18 Ja. Herzien ontwerpbesluit
aangeboden.

De heer Swierstra zegt toe te bekijken waar pre-
cies de bottleneck zit dat er van de zijde van het
Rijk nog geen duidelijkheid is over de zandwin-
ning bij Gasselte.

17 oktober
2001

29 Duidelijkheid is inmiddels
verschaft door het Rijk.
Wordt te zijner tijd ge-
plaatst op de agenda van
de Statencommissie
MWG.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
statenstuk 901, Proceskosten Fonds flexibel be-
leid de staten een brief toe waarin wordt beargu-
menteerd waarom de proceskosten
ƒ 300.000,-- moeten blijven.

21 november
2001

17 Ja. Zie brief van GS van
29 november 2001, ken-
merk 44/6.22/2001009931.



3

Statencommissie Milieu, Water en Groen

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Swierstra zegt een korte notitie toe over
de situatie rond de waterwinning Terwisscha.

19 februari
2001

9 Ja. Zie statencommissie-
stuk van 22 oktober 2001,
kenmerk
45/6.5/2001009448,
Grondwaterwinning
Terwisscha (agenda-
punt 10, Statencommissie
MWG van 19 november
2001).

Mevrouw Edelenbosch zegt toe het rapport over
de vrijwillige weidevogelbescherming naar de
commissie te zullen sturen, als de commissie het
nog niet heeft ontvangen.

26 maart 2001 3 Ja. Dit betrof het Jaarver-
slag vrijwillige weidevo-
gelbescherming van
Landschapsbeheer
Drenthe, dat door deze
stichting rechtstreeks aan
de statencommissieleden
is toegezonden.

Mevrouw Edelenbosch zal de uiteindelijke keuze
van de vijf dorpen in het kader van Dorp
2000anno aan de commissie mededelen.

11 juni 2001 6 Ja. Voorlopig wordt het
opstellen van een Dorps-
ontwikkelingsplan beperkt
tot de twee dorpen, te
weten Spijkerboor en
Buinen.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe door middel van
een notitie inzichtelijk te maken wat met het huidi-
ge tempo en middelen het resultaat is bij de
grondverwerving in het jaar 2018. Ook zal er een
analyse van de 3.000 ha op de afrondingenkaart
komen, overigens mede met het oog op het Inte-
graal groen gebiedsplan Drenthe.

11 juni 2001 15 Ja. Zie statencommissie-
stuk van 12 december
2001, kenmerk
50/6.8/2001011519. Dit
stuk zou in de januari-
vergadering van de sta-
tencommissie worden
besproken. Komt nu in
februari 2002 op de
agenda.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe in het vervolg
ruim voor 1 mei de commissie de lijst voor te leg-
gen van de projecten in het kader van het ge-
biedsgericht milieubeleid.

11 juni 2001 19 Dit is nog niet gebeurd.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Dijks zegt bij de behandeling van de
jaarstukken toe, de commissie op de hoogte te
zullen brengen van de resultaten van het grens-
overschrijdend overleg over m.e.r.-procedures.

10 september
2001

6 Zowel in Duitse als
Nederlandse wetgeving
zijn inmiddels regels ten
aanzien van grensover-
schrijding (inspraak, in-
formatie-uitwisseling, etc.)
opgenomen. Er is
momenteel nog ambtelijk
overleg gaande over de te
hanteren praktijk.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe de suggestie om
een heldere publieksbrochure over het platte-
landsbeleid te maken te zullen honoreren.

10 september
2001

9 Deze brochure wordt
thans door Communicatie
samen met betrokken
productgroepen opge-
steld. (Planning: 1 april
2002 gereed.)

De heer Swierstra zegt toe nog eens te zullen
kijken naar de infrastructurele maatregelen ten
behoeve van de waterberging in het kader van het
herstel van de benedenloop Drentsche Aa.

10 september
2001

14 De commissie zal naar
verwachting in de juni-
vergadering worden ge-
informeerd.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat het overzicht
van de begrenzingen van de natuuraankopen in
de eerste commissievergadering van 2002 zal
worden voorgelegd.

15 oktober
2001

22 Ja. Betreft dezelfde notitie
(grondverwerving) als
hiervoor bedoeld onder
11 juni 2001.

De heer Dijks zegt bij de behandeling van staten-
stuk 888, Najaarsnota, beleidsnota en begroting
toe met de portefeuillehouder, CvdK, te overleg-
gen of de inventarisatie van veiligheidsrisico's bij
bedrijven aan de staten kan worden overgelegd.

15 oktober
2001

17 De planning is dat op
17 april a.s. de Staten-
commissies BFE en MWG
nader worden geïnfor-
meerd omtrent "risico's in
Drenthe op de kaart, fa-
se 1".

De heer Swierstra zegt toe de staten op de
hoogte te stellen van de resultaten van de prak-
tijkproef en het eventuele operationele gebruik in
het kader van besparing grondwater Emmtec
Services BV.

19 november
2001

21

De heer Swierstra zegt toe na te zullen gaan of
de door Emmtec toegepaste technieken ook door
andere bedrijven kunnen worden gebruikt.

19 november
2001

22

Of de toegepaste technie-
ken ook elders kunnen
worden toegepast, kan
pas worden bezien nadat
de resultaten van het
pilotonderzoek bekend
zijn. Naar verwachting
kan de statencommissie
in de oktobervergadering
nader worden geïnfor-
meerd.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Edelenbosch zegt toe de commissie te
informeren over de resultaten van het BIOM-
project (innovatie en omschakeling biologische
akkerbouw- en vollegrondsgroentebedrijven.

19 november
2001

23

Mevrouw Edelenbosch zegt toe na te zullen gaan
welke mogelijkheden er zijn om het overige deel
van het project Perceelrandenbeheer te continue-
ren.

19 november
2001

23

Ja. Zie brief van GS van
5 maart 2002, kenmerk
9/7.1/2002001811, inzake
Stimuleringsprogramma
duurzame landbouw; vra-
gen naar aanleiding van
Voortgangsrapportage
2000.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe de commissie te
zijner tijd te informeren over de resultaten van het
toedelingsonderzoek Buinen.

19 november
2001

24 Ja. Rapport Buinen in de
toekomst is toegezonden
bij brief van GS van 19
maart 2002, kenmerk
11/7.4/2002002256.

Statencommissie Ruimte, Infrastructuur en Mobiliteit

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Swierstra zegt toe de eerstvolgende
commissievergadering een stuk voor te leggen
over het MTI-experiment in het plattelandsver-
voer.

15 januari 2001 4 Ja. Zie brief van GS van
21 februari 2001, kenmerk
7/6.16/2001000671, inza-
ke voortgang uitvoering
openbaarvervoerbeleid.

De heer Dijks zegt toe dat de NVVP-criteria in
commissieverband aan de orde zullen komen in
verband met de nieuwe GDU-regeling (gebundel-
de doeluitkering).

15 januari 2001 11 Ja. Bestedingsvoorstel
GDU 2002 is geagen-
deerd voor de vergade-
ring van de Statencom-
missie RIM van
25 februari 2002. In het
voorstel zijn criteria prio-
ritering per rubriek opge-
nomen.

De heer Dijks zegt toe dat de commissie zo snel
mogelijk een overzicht zal ontvangen van de
stand van zaken van de diverse projecten, ook
van die in de eigen provincie, inzake energie uit
asfalt.

15 januari 2001 13 De ontwikkelingen en
onderzoeksresultaten
worden bestudeerd. Begin
tweede kwartaal 2002
wordt de statencommissie
geïnformeerd.

De heer Swierstra zegt toe dat er nadere infor-
matie naar de statencommissie gestuurd wordt
over de algemene beleidslijnen bij verbreding van
wegen voor wat betreft de afweging tussen land-
schappelijke belangen en verkeersveiligheid.

19 februari
2001

3 Ja. Zie brief van GS van
29 maart 2001, kenmerk
12/7.4/2001002458, af-
wegingsstrategie betref-
fende het kap- en her-
plantingsbeleid van
bomen langs provinciale
wegen.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Swierstra zegt toe dat de commissie een
overzicht zal ontvangen van de reeds ingediende
projecten voor PPS 2.

2 april 2001 3 Ja. Toegezonden bij brief
van 30 mei 2001,
kenmerk
19/7.5/2001004085.

Mevrouw De Vries zegt toe de wens mee te zul-
len nemen om het stedelijk netwerk Groningen-
Assen voor een eventueel "pilotproject' inzake
nationale stedelijke netwerken aan te bevelen in
de SNN-inspraakreactie op de Vijfde nota op de
ruimtelijke ordening.

2 april 2001 10 Ja. De wens is opgeno-
men in de inspraakreactie
van de provincie Drenthe
op de Vijfde nota RO van
15 mei 2001, kenmerk
19/RW/A8/2001004417.

De heer Dijks zegt toe de commissie een over-
zicht te verstrekken van de tot nu toe ondernomen
acties die de samenhang tussen projecten en
andere activiteiten op het gebied van recreatie en
toerisme versterken.

11 juni 2001 12 Ja. Zie brief van GS van
21 juni 2001, kenmerk
25/Ec/A3/2001005755,
informatie provinciaal
toeristisch beleid.

De heer Swierstra zegt toe het antwoord van het
college op de brief van de Wijkvereniging Barge-
res te Emmen, van 3 oktober 2001, inzake ver-
plaatsen van station Bargeres aan de commissie
toe te zenden.

15 oktober
2001

2 De brief is in ontwerp
gereed en zal binnenkort
worden verzonden.

Statencommissie Cultuur en Welzijn

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Brink zegt toe de commissie een brief
te sturen waarin de bevindingen staan van de
museumconsulent met betrekking tot brandveilig-
heid in cultuurhistorische gebouwen.

21 februari
2001

3 Ja. Zie brief van GS van
14 maart 2001, kenmerk
11/CW/A12/2001002418
(agendapunt 8, Staten-
commissie CW van 9 mei
2001).

Mevrouw Brink zegt toe het onderzoeksrapport
over de rol van de vrouwenorganisaties in Dren-
the aan de commissie toe te zenden.

9 mei 2001 3 Ja. Toegezonden bij brief
van 22 mei 2001,
kenmerk
21/CW/A1/2001004726.

Mevrouw Brink zegt toe dat zij de commissie met
betrekking tot het Maatjesproject en het mentor-
programma schriftelijk informatie zal doen toeko-
men.

9 mei 2001 3 Ja. Het STAMM-rapport
'Maatjes worden!'; uitwer-
king van de aanbevelin-
gen uit het onderzoeks-
rapport, is toegezonden
bij brief van GS van
5 maart 2002, kenmerk
10/CW/A9/2002002170.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Brink zegt de heer Hoekstra toe hem
het antwoord op zijn vraag over de bestemming
van ziektegeld bij Drentse Taol schriftelijk te doen
toekomen, waarbij duidelijk zal worden aangege-
ven waar het geld naar toe is gegaan.

9 mei 2001 4 Dit punt wordt meege-
nomen in de Stand van
zaken Cultuurbeleid. De-
ze zal naar verwachting in
september 2002 verschij-
nen.

Mevrouw Brink zegt toe dat er aan artikel 8 in de
Tenderregeling (statenstuk 844) twee criteria in de
vorm van aandachtsstreepjes worden toege-
voegd, namelijk het nut voor de samenleving en
het bereiken van zoveel mogelijk vrijwilligers.

9 mei 2001 15 Ja. Bij brief van 16 mei
2001, kenmerk
15/6.10/2001003199,
aangepaste versie van de
subsidieregeling aange-
boden.

Mevrouw Brink zegt toe naar de brief van me-
vrouw Bergmans inzake steun aan het Börgerder
Wasschup te zullen kijken en zij zal aan de com-
missieleden meedelen wat het college met de
brief gaat doen.

13 juni 2001 5 Ja. PS hebben op 4 juli
2001 besloten brief ter
afdoening in handen van
GS te stellen. PS hebben
afschrift ontvangen van
GS-brief van 10 juli 2001,
kenmerk
28/CW/A1/2001005342,
aan mevrouw Bergmans.

Mevrouw Brink zegt bij de behandeling van sta-
tenstuk 848, Argonautproject Aanpakken onder-
wijsachterstanden, toe alle onderzoeken die zich
richten op de vastlegging van de situatie op de
verschillende terreinen, voor de commissie op een
rijtje te zetten en deze toe sturen, zodat duidelijk
is wat er in de afgelopen periode is gebeurd.

13 juni 2001 13 Ja. Toegezonden bij brief
van GS van 18 juni 2001,
kenmerk
20/6.4/2001002865.

Mevrouw Brink zegt toe de gevraagde financiële
specificatie behorende bij statenstuk 854, Vor-
ming provinciaal netwerk openbare bibliotheken
Drenthe, fase 1, aan de commissie toe te zenden,
aangezien dit per abuis niet is meegestuurd met
de commissiestukken.

13 juni 2001 17 Ja. Toegezonden bij brief
van GS van 14 juni 2001,
kenmerk
20/6.6/2001004294.

Mevrouw Brink zegt toe dat zij met een voorstel
zal komen voor een soort van sportevenementen-
fonds.

21 november
2001

16 Hiervoor wordt in april
2002 een bijeenkomst
belegd met fractiewoord-
voerders sport, waarin
een en ander kan worden
uitgewerkt.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Brink zegt mevrouw Smith toe dat waar
een nadere financiële onderbouwing van de pro-
jecten uit de Nota sport (statenstuk 897) mogelijk
is, zij de commissie daarvan een overzicht zal
toezenden.

21 november
2001

16 Afspraken over de inzet
van de breedtesportgel-
den worden vastgelegd in
subsidieafspraken 2002
met SPORTDrenthe. De
commissieleden zullen
hiervan een afschrift ont-
vangen.

Mevrouw Brink zegt toe dat zodra zij meer infor-
matie heeft over het bibliotheeknetwerk, zij de
commissie zal inlichten.

5 december
2001

12 Momenteel geen rele-
vante informatie beschik-
baar.

Mevrouw Brink zegt toe dat het bedrijfsplan c.q.
werkplan van het Centrum voor Beeldende Kunst
Drenthe zo snel mogelijk gereed zal zijn en alsdan
aan de staten zal worden voorgelegd. Echter, niet
eerder dan in januari of februari, wanneer de ver-
huizing achter de rug is en er een compleet finan-
cieel plaatje kan worden geschetst.

5 december
2001

12 Ja. Het werkplan en on-
dernemingsplan zijn toe-
gezonden bij brief van de
secretaris van 21 maart
2002.

Vergaderingen van provinciale staten

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Swierstra zegt toe dat de WMD ge-
vraagd zal worden de terugkoppeling van het
project op de Molukken een iets structureler ka-
rakter te geven dan uitsluitend naar aanleiding
van zaken die toevallig in de commissie aan de
orde zijn.

7 februari 2001 3 Ja. Dit is gebeurd. Notitie
inzake stand van zaken
van de verschillende pro-
jecten is in voorbereiding.
(Planning: behandeling in
Statencommissie BFE op
29 mei 2002.)
Zie ook toezeggingen
februari/maart Staten-
commissie BFE.

De heer Swierstra zegt toe dat wanneer er aan-
leiding is de kwestie van de gedenktekens langs
de wegen nogmaals ter sprake te brengen, hij dit
zeker zal doen.

14 maart 2001 7 Ja. Er is het afgelopen
jaar geen aanleiding ge-
weest dit onderwerp op-
nieuw ter sprake te bren-
gen.

Mevrouw Brink zegt bij de behandeling van sta-
tenstuk 839, Integraal advies herschikking VMBO
2001; advisering Plan van scholen 2002-2004, toe
dat zij de staten op de hoogte zal houden van het
verloop van het overleg met de scholen en de
gemeente Hoogeveen.

18 april 2001 28 Ja. Zie de bijlage bij het
verslag van de Staten-
commissie CW van
21 november 2001.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Dijks zegt toe dat hij met zijn collega's in
noordelijk verband de frequentie van de monito-
ring met betrekking tot statenstuk 856, Bijdrage
voor het project Concepting en ketenvorming
Drents landleven/DrentsGoed, zal bespreken.

4 juli 2001 31 Ja. De monitoring vindt
plaats via de systematiek
van de UO-SNN. Elke drie
maanden wordt een
voortgangsrapportage
ingediend. Daarnaast is er
een begeleidingsgroep
ingesteld, waarin ook de
provincie zitting heeft.

De heer Dijks zegt de door de heer Engels ge-
vraagde voortgangsrapportage met betrekking tot
statenstuk 856 toe. Die rapportage zal zeker voor
het eind van de huidige statenperiode verschijnen.

4 juli 2001 31 De voortgangsrapportage
wordt voorzien: eind
2002.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
statenstuk 858, Voorjaarsnota 2001 toe, dat bij
het ontwikkelen van voorstellen voor nieuw beleid
zal worden aangesloten bij bestaand beleid en dat
voor de onderbouwing speciaal naar het
Bestuursprogramma zal worden gekeken.

4 juli 2001 41 Ja. Een van de criteria om
voorstellen voor nieuw
beleid gehonoreerd te
krijgen is dat er een rela-
tie moet zijn met het
Bestuursprogramma.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de Voorjaarsnota toe dat de indexering van de
oorspronkelijke subsidies aan de vrijwilligersorga-
nisaties in 2002 zal worden voortgezet.

4 juli 2001 42 Ja. In de Najaarsnota
2001 is aan deze toezeg-
ging voldaan (zie pagina
25 van de nota).

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de Voorjaarsnota toe dat met de nieuwe bladspie-
gels gepoogd zal worden het begrip maatschap-
pelijke marketing inhoud te geven.

4 juli 2001 42 Ja. De begroting 2002
bevat reeds een groot
aantal (grijze) pagina's
waarin aan het begrip
maatschappelijke marke-
ting inhoud is gegeven.
Het streven is erop gericht
de begroting 2003 volle-
dig "grijs" te maken.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
statenstuk 867, Jaarstukken 2000 toe de kwestie
van de hypotheken van ambtenaren nog eens te
zullen bekijken en de staten daarover een brief te
zullen sturen.

3 oktober 2001 11 Ja. Zie brief van GS van
24 oktober 2001, kenmerk
43/6.10/2001009857.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de Jaarstukken toe dat collegeleden bij de be-
spreking in de commissies van agendapunten hun
portefeuille betreffende, aanwezig zullen zijn.

3 oktober 2001 11 Ja. Aan deze toezegging
is zoveel mogelijk vol-
daan. Een enkele keer
heeft om dringende rede-
nen een gedeputeerde
zich laten vertegenwoor-
digen door een collega-
gedeputeerde.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de Jaarstukken toe dat het college alles op alles
zal zetten om de staten nog dit jaar te voorzien
van een nota met uitgangspunten voor het beleid
op het terrein van de internationale samenwer-
king.

3 oktober 2001 12 De nota is in voorberei-
ding.

De heer Weggemans zegt toe te zullen regelen
dat de heer Van der Schoot in de Statencommis-
sievergadering BFE van oktober kan terugkomen
op het antwoord op zijn schriftelijke vragen aan
het college inzake verantwoordingssystematiek en
budgetbeheer.

3 oktober 2001 13 Ja. Dit punt is geagen-
deerd voor de Staten-
commissie BFE van
17 oktober 2001.

De heer Swierstra zegt bij de behandeling van
statenstuk 875, Delegatie van de muskusratten-
bestrijding toe dat verslag zal worden gedaan aan
en verantwoording zal worden afgelegd in de
commissie over de wijze waarop de discussie met
de andere provincies, de rattenvangers en de
waterschappen is gevoerd en dat daarbij zal wor-
den meegedeeld wat de uitkomsten van de dis-
cussie zijn.

3 oktober 2001 40 Ja. Zie brief van GS van
7 november 2001,
kenmerk
45a/6.1/2001009305
(agendapunt 7, Staten-
commissie MWG van
19 november 2001).

De heer Swierstra zegt bij de interpellatie van
D66 over de kwaliteit van statenstukken op de
beleidsterreinen van cultuur en welzijn toe dat,
zodra er uit het onderzoek bijzondere dingen naar
voren komen die de totale structuur van de orga-
nisatie raken en tot ingrijpende maatregelen zou-
den moeten leiden, de staten hierover geïnfor-
meerd worden.

3 oktober 2001 37 Ja. Zie brief van GS van
6 november 2001,
kenmerk
45/4/2001010304, inzake
gang van zaken Nota
festivals (agendapunt 8,
Statencommissie BFE
van 21 november 2001).

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat de lijn die de
provincie met haar plattelandsbeleid voorstaat, op
papier zal worden gezet (uitvoering overgenomen
motie M).

6/7 november
2001

123 Er wordt gewerkt aan een
notitie over het platte-
landsbeleid (inclusief
financieringsplan voor dit
beleidsveld). Deze notitie
zal ingebracht worden
tijdens de behandeling
van de Voorjaarsnota
2002 (Statencommissie
MWG: 27 mei; statenver-
gadering: 19 juni).
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Weggemans zegt toe dat een notitie zal
worden gemaakt over wat er op het punt van de
armoedebestrijding in Drenthe gebeurt.

6/7 november
2001

129 De Statencommissie BFE
wordt binnenkort, middels
een brief, geïnformeerd
over de resultaten van de
actie Werkgelegenheids-
initiatieven en maat-
schappelijke participatie.

De heer Weggemans zegt een notitie toe over de
verantwoordelijkheid van de provincie voor de
werkgelegenheid (bevorderen van noodzakelijke
cultuuromslag met betrekking tot bereidheid
werkgevers te investeren in oplossingen ten aan-
zien van knelpunten in de arbeidsmarkt).

6/7 november
2001

129 Notitie is in voorbereiding.
Verwachte behandeling in
Statencommissie BFE:
23 oktober 2002.

Mevrouw De Vries zegt toe dat na anderhalf jaar
een evaluatie zal plaatsvinden van wat is bereikt
met statenstuk 882, Ruimtelijke kwaliteit van de
gebouwde omgeving.

6/7 november
2001

139 Verwachte afdoening:
medio 2003.

Geen. 12 december
2001

BJC, 27 maart 2002

gm/coll.


